
 

REFERAT  
  

MØDE I:  Skolebestyrelse  DATO: 2. april 2025  

MØDESTED:  Personalelokale  KLOKKEN: 17.15-19.45  

EMNE:  Skolebestyrelsesmøde  
SAGSNR:  

DELTAGERE:  

Kathie Damlund (KD), Sabine  
Nielsen (SC), Amalie Ulrich (AMU), Jacob  
Spiegelhauer, Kattia Hatting Hosszu, Jon  
Fritzbøger (formand), Trine Hybler Vind  
(næstformand), Tina Munkebo (TM), Berith  
Flørnæs, Gitte Staugaard, Camilla Cuevas, 
Thomas Hinsby, Sarah Crone, Jeanne Francker 
(JEF), Lærke Clausen og Mathilde Møller 
(elevrådet).  
Referent: JEF 

  

AFBUD:  Jacob Spiegelhauer   

MØDENR.:  8   

  

0. Valg af ordstyrer   

  

1. Godkendelse af sidste referat  

Godkendes 

  

2. Kommentar til dagsorden 

Punktet skoletoiletter udskydes – dog sættes en samtale i gang i elevrådet på forhånd inden næste 

skolebestyrelsesmøde 

  

3. Nyt fra elevråd  

Intet 

  

4. Besøg og informationsmøde for forældre 

Der har været afholdt informationsmøde for forældrene onsdag den 26. marts. Der var ca. 60 fremmødte. 

Formålet med mødet var at give et overordnede informationer, samt at forældrene kunne møde skoleleder. 

Herudover gav forældrene inputs til, hvad et muligt kommende informationsmøde kunne omhandle, samt 

hvilke opmærksomhedspunkter skolen skulle have. 

  

5. Skoletoiletter 

Se punkt 2 

 

6. Skoleårets planlægning og fagfordeling 

Pt arbejdes der med fagfordeling – det er et stort puslespil, der skal falde på plads. Der er et godt 

samarbejde i hele personalegruppen.  

 

7. Ringeplan 2025/26 

Drøftelser omkring skolens ringeplan for kommende skoleår er indledt i relevante udvalg.  

           

8. Sidste skoledag og dimission  

Program uddeles, gennemgås og drøftes. Skoleleder tager skolebestyrelsens kommentarer med til 

årgangens lærere.  
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Korte punkter til INFO  
  

8. Orientering om personale  

Den 1. april er ny afdelingsleder for mellemtrin startet.  

Den 1. april er ny lærer til 2. årgang startet.  

Skolen har ansat ressourcepædagog med opstart 1. maj 

Skolen har ansat 3 støttepædagoger samt en fleksmedarbejder fast, som skal indgå i skolens nyoprettede 

ressourceteam. De starter alle den 1. maj. Ressourceteamet skal blandt andet støtte op omkring elever 

med enkeltintegrerede støttetimer.  

Skolen har forlænget en vikar, som har gået fast skema i dette skoleår. Vedkommende er forlænget til og 

med skoleåret 2025-2026. Denne vikar er en dygtig og stabil ressource. 

Skolens ½ ALT lærer (med AKT-funktion) er stoppet. En i forvejen ansat lærer har overtaget funktionen. 

 

9. Trivsel – Trivselsmålingen 2025 samt efterbehandling d.2.5.2025  

Der er opmærksomhed på at få sat gang i skolens trivselsgruppe, som blev dannet i efteråret 2024. 

 

Skolen har netop gennemført trivselsmåling med en meget flot svarprocent (99,7% - set på skolens 

tilmeldte elever i perioden). Trivselsmålingen bliver behandlet på personalemøde den 2. maj.  

 

Den 2. maj afholder skolen trivselsdag. Formiddagen omhandler elevtrivsel og eftermiddagen omhandler 

personaletrivsel. 

 

Der gennemføres trivselsmåling blandt personalet i løbet af maj-måned. 

   

10. Meddelelser   

a. Skolebestyrelsesformand  

Intet 

 

b. FRO  

Intet 

 

c. Ledelse  

5 Indskoling & SFO  

De ny-renoverede lokaler i pavillonen er blevet overdraget. Der er bestilt møbler for ca. 

400.000. Der er tilbageholdt ca. 100.000 til resterende indkøb til lokalerne.  

 

Den 5. maj starter det sidste hold SFO-børn – så er alle de ny klasser startet op. 

 

6 Mellemtrin  

Alle er glade for, at der er kommet en ny leder for mellemtrinnet. Vedkommende er ved 

at falde på plads og lære alle de børn og voksne at kende. Der bruges meget tid på at 

blive sat ind i alle verserende sager. 

 

7 Udskoling  

Der er blevet lagt plan for de kommende prøver. Den 24. april meldes udtræksfag ud.  

 

8 Skoleleder  

Skoleleder har modtaget et par forældrehenvendelser omkring groft sprogbrug i skolen. 

Dette er et opmærksomhedspunkt, som der skal reageres på. 

 

Der har været afholdt samtaler til ny viceskoleleder. Der var ikke nogen relevante 

kandidater, hvorfor det er besluttet at gå i genopslag. Stillingen forventes genopslået 

med opstart 1. august 2025.  

 

 

 



 

 

d. Medarbejdere  

Der er en god stemning blandt personalet.  

 

Punktet omkring at ensarte udmeldinger omkring lektier og ugeplaner bliver fortsat drøftet i 

teamkoordinatorgruppen. Der kommer en tilbagemelding på kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

e. Kommunalbestyrelsesmedlem  

Kapacitet på kommunens skoler er blevet drøftet. Der bliver set på fremskrivninger i forhold til 

antal af børnehaveklasser og den genelle udvikling.  

 

  

Eventuelt  

  

På næste møde afsættes tid til rundvisning af den ny-renoverede pavillon.   

 

 

  

Indkomne forslag  
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